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  IBK Östhammar styrelsemöte 
7 oktober 2024 
Lokal: Lindgrens Bil 

 
 
 
Deltagare: Klas Persson, Charlotte Sjölander, Anna Högström, Susanne Jansson, 

  Fritz Ahlund, Tobias Mattsson, Camilla Rickardsson, Jeanette Andersson 
 

Frånvarande: Jens Eriksson 
 

1. Mötets öppnande  
Ordförande Klas förklarade styrelsemötet öppnat 
Till sekreterare valdes Tobias 
Till justerare valdes Fritz och Anna 
 

2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes av mötesdeltagarna. 
 

3. Kiosken 
Susanne har varit i kontakt med kommunen om att få använda förrådet vid hissen som IBK:s 
kioskförråd så förrådet kommer närmare kiosken. Kommunen har lovat ordna det men 
förrådet måste först städa ur och byta lås. 
 
Kioskansvariga har fått påstötning från kommunen att kiosken var dåligt städad efter helgen. 
Vi kommer lyfta det på ledarmötet. 
 

4. Omklädningsrum 
Det har varit väldigt stökigt i omklädningsrummen innan fredagsmatchen. Anna har fotat och 
skickat till Oskar Molarin på kommunen hur omklädningsrummen när IBK kliver in i 
omklädningsrummet så inte IBK får skäll för att omklädningsrummen är stökiga.  
 

5. IBIS 
Alla ledare måste se till att alla spelare finns med i IBIS och att kassörsstöd Peter har betalat 
licensavgiften via IBIS. Annars är de oförsäkrade och kan inte plockas ut till match. 
 

6. Läktare 
Kommunen har informerat oss att vi måste be publiken ta av sig skorna innan de går upp för 
trappan då det blir grus och smuts på läktaren som letar sig ner på planen och förstör ytan. 
 
Vi kommer informera lagen att de antingen får sopa av läktaren efter match eller se till att 
publiken lämnar skorna vid entrén. 
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7. Matchvärdar 
Det är mycket publik på U-lag och A-lagsmatcherna. På senaste U-lagsmatchen var det 185 
st. Tyvärr är det vissa som beter sig illa och sprider dålig stämning. Senast var det några 
yngre killar som hotade motståndarens tränare efter matchen. Det är oacceptabelt. 
 
Hallen och läkaren verkar fungera lite som ungdomsgård på fredagarna. 
 
På U-lagsmatcherna är det frivillig entré eftersom de har ont om funktionärer. Om det ska 
vara inträde behövs ytterligare två funktionärer som hanterar det. 
 
Vi skulle troligen behöva matchvärdar som håller ordning på herrarnas seniormatcher. 
 
Kan vi ha högre inträde för att sålla bort ung publik som egentligen inte är där för att kolla 
innebandy? Kan det finansiera ordningsvakter för vissa derby-matcher där det brukar vara 
som värst stämning? 
 
Vi fortsätter diskussionen på kommande ledarmötet. 
 

8. Hoodie till ledare 
Det finns önskemål att köpa in långärmad hoodie till ledarna som komplement till den 
kortärmade pikétröjan vi idag erbjuder ledarna. 
 
429 kr kostar en IBK-hoodie via Klubbhuset. Det blir en kostnad på 15’000–20’000 kr. 
Anna tar kontakt med Klubbhuset för att ta fram ett konkret förslag. 
 

9. IBK merch 
Enligt vårt avtal med Klubbhuset måste vi köpa in kläder via dem. Tanken att använda en 
annan leverantör, trycka upp t.ex. IBK-halsdukar och IBK-mössor för att sälja och tjäna 
pengar fungerar därför inte. 
 
Vi behöver hänvisa till vår klubbshop på Klubbhuset där man kan köpa t.ex. IBK-mössor. 
Tyvärr kommer vi som förening inte att tjäna något på den försäljningen men det är bra att 
IBK:s logo syns i Östhammar med omnejd. 

 https://klubbhuset.com/sv-se/ibk-osthammar 
 

10. P-09 
Laget upphörde denna säsong och ska raderas från Laget.se. 
Tobias ordnar det. 
 

11. Nästa styrelsemöte 
25 november kl 17:00 på Lindgrens Bil. 
 

12. Nästa ledarmöte 
25 november kl 18:00 på Lindgrens Bil. 
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13. Mötets avslutande 
Ordförande avslutade mötet 
 
 
 
Vid protokollet 
______________________ 
Tobias Mattsson 
Signeras med BankID 
 
 
Justeras   Justeras 
_________________  __________________ 
Anna Högström  Fritz Ahlund Jansson 
Signeras med BankID  Signeras med BankID 
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7. Matchvärdar 
Det är mycket publik på U-lag och A-lagsmatcherna. På senaste U-lagsmatchen var det 185 
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som värst stämning? 
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8. Hoodie till ledare 
Det finns önskemål att köpa in långärmad hoodie till ledarna som komplement till den 
kortärmade pikétröjan vi idag erbjuder ledarna. 
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10. P-09 
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11. Nästa styrelsemöte 
25 november kl 17:00 på Lindgrens Bil. 
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13. Mötets avslutande 
Ordförande avslutade mötet 
 
 
 
Vid protokollet 
______________________ 
Tobias Mattsson 
Signeras med BankID 
 
 
Justeras   Justeras 
_________________  __________________ 
Anna Högström  Fritz Ahlund Jansson 
Signeras med BankID  Signeras med BankID 
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